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Από το υπ’ αριθ. 12/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 343/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απένταξης του Δήμου από το Εθνικό 
Πρόγραμμα Οδικής Ασφάλειας (κατασκευή και 
λειτουργία πάρκων κυκλοφοριακής αγωγής) και 
λύση της υπογραφείσας Προγραμματικής 
Σύμβασης. 

 
       Σήμερα 10 Ιουνίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-6-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης K. Aσλάνογλου  
4. Δ.  Πέτκος Α. Δελαβερίδης  
5. Κ. Κόλβατζης Π. Πιτούλιας  
6. Ε.  Λελεκάκης Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Γ. Ουρσουζίδης Λ. Τσαβδαρίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ν. Χαμαλής Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Λ. Τάκης Ι. Ακριβόπουλος -------- 

10. Ν.  Ουσουλτζόγλου Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Σ. Γεωργιάδης    
12. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

318/2002 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Κεσίδης, 
Χ. Γεωργιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 321/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 322/2002 
απόφασης   προσήλθε   ο   κ.   Ι.   Κουρουζίδης      και  

14. M. Σουμελίδης 
15. Α. Ταραλάς 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Ε. Σοφιανίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 340/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Πέτκος. 

21. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Κουκουρδής 
23. Γ. Μανακούλης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 25ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-6-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 

Τον Δεκέμβριο του 1999 ο Δήμος Βέροιας εντάχθηκε στο Εθνικό Πρόγραμμα 
Οδικής Ασφάλειας του Υπουργείου Μεταφορών και Επικοινωνιών, σύμφωνα με την 
υπ' αριθμ. 5001/2219/99 απόφαση του αρμόδιου Υπουργού, με κύρια δράση την 
κατασκευή, συντήρηση και λειτουργία του Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής. 

Στα πλαίσια αυτού του προγράμματος υπογράφτηκε Προγραμματική 
Σύμβαση μεταξύ των εκπροσώπων του Υπουργείου Μεταφορών και Επικοινωνιών 
και του Δήμου Βέροιας (Αρ. Πρωτ.: 27689/30-12-99) σύμφωνα με την οποία το 
Υπουργείο χρηματοδοτεί την κατασκευή του Π.Κ.Α. με το ποσό των 25.000.000 
δρχ. (73.368,00 ευρώ) ενώ ο Δήμος Βέροιας ανέλαβε την υποχρέωση 
χρηματοδότησης του έργου για οποιοδήποτε ποσό απαιτηθεί πέραν των 25.000.000 
δρχ. (73.368,00 ευρώ)-σχετική απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου υπ' αριθμ. 402/99-. 
Στη συνέχεια το έργο δημοπρατήθηκε και υπογράφηκε Εργολαβική Σύμβαση. Η δε 
συμβατική δαπάνη αφορούσε το ποσό των 114.000.000 δρχ. (334.556,10 ευρώ). 

Τον Μάρτιο του 2001 υπογράφεται μεταξύ του Υπουργείου Μεταφορών και 
Επικοινωνιών και του Δήμου Βέροιας Συμπληρωματική Προγραμματική Σύμβαση, 
σύμφωνα με την οποία το Υπουργείο επιχορηγεί το Δήμο με το πρόσθετο ποσό των 
25.000.000 δρχ. (73.368,00 ευρώ), εφ' όσον βέβαια μετά την περάτωση του έργου οι 
οικονομικοί πόροι του Υπουργείου το επιτρέψουν. 

Σύμφωνα όμως με την υπ' αριθμ. 174/2002 απόφαση του Δ.Σ. ο χώρος όπου 
επρόκειτο να χωροθετηθεί το Π.Κ.Α. διαμορφώνεται σε χώρο αναψυχής, άθλησης 
και στάθμευσης προκειμένου να καλύψει ανάγκες της υπό ίδρυσης Σχολής (Τμήμα 
Ελληνικών Σπουδών για απόδημους και ομογενείς), του επιστημονικού προσωπικού 
και των σπουδαστών. 

Δεδομένης της παραπάνω απόφασης καθώς επίσης και του γεγονότος ότι 
μέχρι σήμερα δεν υπήρξε επιχορήγηση από το Υπουργείο Μεταφορών και 
Επικοινωνιών για την κάλυψη των δαπανών, που αφορούν εκτελεσθείσες εργασίες 
στο χώρο, έτσι ώστε να υπάρξει οικονομική δέσμευση του Δήμου απέναντι στο 
Υπουργείο, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να ψηφίσει την διάλυση της 
Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ του Υπουργείου Μεταφορών και Επικοινωνιών 
και του Δήμου Βέροιας και της Συμπληρωματικής της και την απένταξη του Δήμου 
από το σχετικό πρόγραμμα.    

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος: Με την συνολική απόφαση που πήραμε σε σχέση με την ίδρυση 
Ανώτατων Σχολών, παραχωρήσαμε την έκταση που βρίσκεται στο Ο.Τ. που στον 
μπροστινό χώρο της , που είναι 16 στρ., προβλεπόταν να γίνει το πάρκο 
κυκλοφοριακής αγωγής. Είχαμε προτείνει να είναι χώρος αναψυχής, χώρος 
στάθμευσης και χώρος αθλοπαιδιών για  τους σπουδαστές της σχολής αυτής. 
 Το πάρκο αυτό κυκλοφοριακής αγωγής θα στοιχίσει 150 εκ. και θα πάρουμε 
50 εκ. Δεν ξέρω αν αξίζει τον κόπο να χαραμίσουμε ένα οικόπεδο 16 στρ. για να 
κάνουμε ένα πάρκο που θα μπορούσε να γίνει στα 5-6 στρ. Οι εργασίες οι οποίες 
έγιναν μέχρι τώρα, ουσιαστικά, αποτελούν έναν τοίχο αντιστήριξης που ούτως ή 
άλλως θα γινόταν για να γίνουν οι χωματουργικές εργασίες. Αυτές θα πληρωθούν 
κανονικά από τη σχετική πίστωση. Δεν έχει όμως νόημα διότι 1) για να πάρουμε 50 
εκ. από το Υπουργείο Μεταφορών, θα πρέπει να πληρώσει ο Δήμος άλλα 100 εκ. για 
να γίνει το πάρκο.2) Λόγω των ρυθμών εργασιών και λόγω του θανάτου του 



εργολάβου, κ. Φώτη Κατσώχη , δεν προλαβαίνουμε να τηρήσουμε τις προθεσμίες που 
η ίδια η εγκύκλιος του Υπουργείου έβαλε για τις χρηματοδοτήσεις. 
 Χρειάζεται να έχουμε τυπικά της έγκριση του Δ.Σ. για όλους αυτούς τους 
λόγους. 
 Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
 Τσαμήτρου: Η δαπάνη εργασιών που έχουν εκτελεστεί σε τι ύψος ανέρχονται 
μέχρι τώρα; Πως θα πληρωθούν; Έχουμε οφειλές στον εργολάβο; 
 Δήμαρχος: Η δαπάνη εργασιών είναι 14,5 εκ. θα πληρωθούν από την πίστωση 
των 200 εκ. που έχει ψηφίσει το ΔΣ. Από δικούς μας δηλαδή πόρους. Οι υποδομές 
που έχουν γίνει γι αυτά τα έργα έχουν συνταυτιστεί στην καινούρια μελέτη 
διαμόρφωσης του χώρου για τη χρήση των σπουδαστών. 
 Έχει πάρει ένα ποσό ο εργολάβος από εμάς και καλέσαμε τώρα τον 
συνεργάτη του νά ’ρθει να υπογράψει τα σχετικά χαρτιά. 
 Σκουμπόπουλος: 1) Πως θα διασφαλιστεί; Έχει ερευνηθεί από τη νομική 
υπηρεσία η διάλυση της εργολαβικής σύμβασης; Τι υποχρεώσεις και τι δικαιώματα 
έχουμε  εμείς από αυτή την σύμβαση; 
 2) Εγκαταλείπεται το πάρκο της κυκλοφοριακής αγωγής; Το Υπουργείο 
υπογράφει την προγραμματική σύμβαση και δεν τηρεί τις δεσμεύσεις που 
αναλαμβάνει; 
 Δήμαρχος:Εάν θα κάνει το Υπουργείο νέα προκήρυξη, θα δούμε για 
καινούριο χώρο. Σε αυτή την προκήρυξη δεν  προλαβαίνουμε. Για νομικά, έχετε 
δίκαιο. Θα το δούμε. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-6-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ε. Λελεκάκη. 
2.- Την με αριθ. 402/99 απόφασή του για ένταξη του Δήμου στο Εθνικό Πρόγραμμα 
Οδικής Ασφάλειας (κατασκευή και λειτουργία πάρκων κυκλοφοριακής αγωγής) και 
εξουσιοδότηση Δημάρχου για την υπογραφή της σχετικής προγραμματικής 
σύμβασης. 
3.- Την υπογραφείσα Προγραμματική Σύμβαση και τη συμπληρωματική αυτής, 
μεταξύ του Υπουργείου Μεταφορών και Επικοινωνιών και του Δήμου Βέροιας για 
την κατασκευή και λειτουργία πάρκων κυκλοφοριακής αγωγής. 
4.- Την με αριθ. 174/2002 απόφασή του για διαμόρφωση χώρων αναψυχής, άθλησης 
και στάθμευσης για τις ανάγκες λειτουργίας της Σχολής, του επιστημονικού 
προσωπικού και των σπουδαστών. 
5.- Το γεγονός ότι μέχρι και σήμερα δεν υπήρξε επιχορήγηση από το Υπουργείο 
Μεταφορών και Επικοινωνιών για την κάλυψη των δαπανών, που αφορούν 
εκτελεσθείσες εργασίες στο χώρο, έτσι ώστε να υπάρξει οικονομική δέσμευση του 
Δήμου απέναντι στο Υπουργείο. 
6.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει την απένταξη του Δήμου από το Εθνικό Πρόγραμμα Οδικής 
Ασφάλειας (Δράση Δ . 3 .), της κατασκευής και λειτουργίας πάρκων κυκλοφοριακής 
αγωγής. 
 Β) Εγκρίνει τη διάλυση της υπογραφείσας Προγραμματικής Σύμβασης και της 
Συμπληρωματικής της, μεταξύ του Υπουργείου Μεταφορών και Επικοινωνιών και 
του Δήμου Βέροιας που αφορά το παραπάνω πρόγραμμα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    343/2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Πέτκος Β.  Γιαννουλάκης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ. Κόλβατζης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Λ. Τάκης Γ.  Μανακούλης 
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-6-2002 

                                               Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
                    
                                              ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
 
 


